
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. juli 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 944
Er ministeren enig i, at det kan være problematisk, hvis politiet ved fartkontrol
benytter udstyr til måling af hastigheder, som ikke fotoregistrerer den målte
bil, og som ikke gemmer eller udskriver selve målingen, og vil i ministeren i så
fald tage initiativ til at sikre, at der fremadrettet sikres mere holdbar og klar do-
kumentation af eventuelle fartovertrædelser i forbindelse med politiets kontrol-
ler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2011-12
REU alm. del Spørgsmål 944
Offentligt


